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KASEJOVICKÉ NOVINY
Měsíčník města Kasejovice a obcí Hradiště, Nezdřev, Oselce a Životice

V sobotu 27. ledna bezděkovská škola opět ožila. Ze třídy se 
ozývaly dětské hlasy, po chodbě pobíhaly děti… Žádný školní 
řád a osnovy, jak by to na první pohled mohlo vypadat, ale 
maškarní rej. Třída se zaplnila do posledního místa a po 
několika letech se o živý hudební doprovod opět postarala naše 
oblíbená kapela Z Vršku. Občerstvení se na výbornou ujali 
místní hasiči a skvělé sladké dobroty napekly maminky a 
babičky. Díky sponzorům byla i letošní tombola pestrá a děti 
měly z výher velkou radost. Tombolu podpořili: OÚ Hradiště, 
Truhlářství Karel Čada Bezděkov, Vinařství Lahofer Václav 
Šulc Bezděkov, Čadovi, Šulcovi, Rolníkovi, Sudovi a Vladěna 
Kinská z Bezděkova, Pfeifer Holz s.r.o. Chanovice, Klaus 
Timber a.s.

Přes čtyřicet dětí v nejrůznějších maskách si celé odpoledne 
užívalo při tanci a tradičních soutěžích. Při tanci s balónky byly 

poslední taneční páry tak výborné, že jejich výkon nepokazily 
ani nejrůznější kreace, které měly předvádět. Balónky jim mezi 
čely držely, jako by byly přilepené. Když nehrála kapela, 
vyplnily děti přestávku svými pěveckými výkony. Odvahu 
zazpívat našly spíše ty nejmenší děti a nejčastěji se přes 
mikrofon ozvalo: „Travička zelená…“. Zřejmě aktuální 
písnička ze školky. Nebo je nejoblíbenější stejně jako 
židličkovaná, kterou jsme celý bál ukončili. Té se v posledním 
kole s největšími dětmi utkali i někteří dospěláci a nevedli si 
zrovna špatně. Vyhráli však ti nejlepší. Třída se postupně začala 
vyprazdňovat, děti odcházely spokojené, usměvavé, i když dost 
unavené. Velké poděkování patří všem, kteří jakkoli přispěli ke 
skvělé akci a také těm, kteří se vzorně ujali i konečného úklidu.

                                                                     Olga Šulcová

Maškarní v Bezděkově se vydařilo

Volejbalový oddíl TJ Sokol 
Kasejovice zve všechny 

příznivce sportu na 

Volejbalový turnaj 
smíšených družstev 

 v sobotu 24. února 2024
 od 10 hodin 

v tělocvičně ZŠ
Kasejovice 

Přijďte se pobavit, zafandit, 
všichni jste srdečně zváni! 

Drobné občerstvení zajištěno. 
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„My tři králové jdeme k vám,“ ozývalo se v sobotu 6. ledna 
z obou stran Kasejovic. To do ulic města vyrazily skupinky tří 
králů, v našem případě královen, aby koledovaly pro jednu 
z nejznámějších sbírek u nás, Tříkrálovou sbírku Charity České 
republiky.

Sešly jsme se v knihovně, oblékly, namalovaly černoušky, 
vyfasovaly křídu, kalendáříky a cukříky a také instrukce co 
a jak. Rozdělily jsme si Kasejovice na dvě poloviny a vyrazily. 
Ze začátku to vypadalo, že brzy budeme zpívat „My tři vodníci 
jdeme k vám,“ pršelo a já se bála, že budeme muset koledu 
ukončit, aby ji děvčata neodstonala. Nakonec ale byly 

vyslyšeny prosby mířené tam do nebes a pršet 
přestalo. A tak jsme postupovaly dům od domu, 
zvonily, klepaly, čekaly, až nám někdo otevře nebo 
alespoň vykoukne z okna. Ve většině případů jsme 
se setkaly s vřelým přijetím a zapečetěné kasičky 
s logem Charity ČR se plnily a těžkly. Mnohde si 
královničky vykoledovaly také nějakou dobrůtku 
pro sebe. Někde jsme dlouho zbytečně postávaly 
přede dveřmi domů, kde jsme viděly, že je někdo 
doma, ale nikdo nám neotevřel. Jindy jsme zase 
poodešly k dalšímu domu a z toho předchozího 
zatím za námi vyšel člověk, kterému to už tak 
dobře nechodí. Minulo poledne, pak i odpoledne 
a začalo se šeřit. Začali nás nahánět lidé, u kterých 
jsme ještě nebyli, v domnění, že jsme je vynechaly 
nebo  na  ně  zapomně ly.  Nezapomně ly, 
nevynechaly. To jen Kasejovice jsou moc velké na 
dvě skupinky. Ta třetí nám hodně chyběla! Ke 
konci už se nám pletly nejen nohy ale i slova 

písničky. Koledu jsme zakončily opět v knihovně, a to už byla 
úplná tma. 

Chtěla bych tímto poděkovat malým královnám Andrejce, 
Emičce, Gábince, Markétce, Sofince a Vanesce, že to zvládly, 
a Janě Tiché a Ivetě Hlaváčkové, že obětovaly celou sobotu, aby 
dělaly doprovod skupince. Také děkujeme všem, kteří přispěli. 
V Kasejovicích se vybralo celkem 25 115 Kč. Děkujeme za Vaši 
štědrost!        

                                                                                                                                      

                                                               Marie Koutníková

Tříkrálová koleda v Kasejovicích

Tříkrálová koleda

Již druhým rokem se v sobotu 6. ledna tři králové ustrojili a vydali se v obcích Hradiště, Zahorčičky a Bezděkov na koledu. 
Putovali stejně jako tři králové před mnoha a mnoha lety, kteří se šli poklonit narozenému Ježíškovi a nesli mu vzácné dary. I oni 
nesli dary. Počasí nebylo zrovna přívětivé, byla zima, mrholilo i přeprchalo. O to víc koledníčky potěšilo, jak přívětivě je všichni 
přijali u svých dveří. Děti zpívaly koledu, kterou přály štěstí a zdraví do nového roku, předávaly drobné dárečky a křídou psaly 
požehnání. Kromě daru do zapečetěné pokladničky a radosti z příjemného setkání si mnohdy odnášely i nějaké sladkosti nebo 
ovoce. Na závěr sbírky tedy proběhlo spravedlivé královské dělení. Za odměnu dostaly děti ještě volnou vstupenku do Aquaparku 

Horažďovice a krásný pestrobarevný 
tříkrálový šátek. Vše jako poděkování za 
jejich odvahu a odhodlání vydat se na dost 
dlouhou a kvůli špatnému počasí ne moc 
příjemnou cestu.  
Sbírka se konala pod záštitou Charity 
Horažďovice. Výtěžek půjde nejen na provoz 
charitní Občanské poradny v Nepomuku, na 
provoz a rozšíření skladu kompenzačních 
pomůcek, které jsou k zapůjčení, ale pomůže i 
rod inám s  dě tmi  nebo  sen iorům na 
Kasejovicku, pokud se ocitnou v tíživé životní 
situaci. Každý dar, který jste do pokladniček 
věnovali, je cenný a Charita Horažďovice si 
toho velice váží. 
A jak koleda v jednotlivých obcích dopadla? 
V Bezděkově se vykoledovalo 5 088 Kč, 
v Hradišti 4 720 Kč a v Zahorčičkách 1 680 
Kč. Děkujeme.
                                                                                                               
                                                   Olga Šulcová

Letošní ročník Tříkrálové sbírky 

byl rekordní!
05.–14. ledna 2024 probíhal na Horažďovicku, Kasejovicku 

a v okolí Nepomucka 24. ročník Tříkrálové sbírky. Koledníci 
vyrazili do ulic s cílem požehnat vašim domovům a zároveň 
podpořit charitní práci u nejzranitelnějších skupin lidí. 

Do letošního ročníku Tříkrálové sbírky se zapojilo 
rekordních 59 obcí, přes 250 koledníků a více než 100 
vedoucích. Díky štědrosti dárců se podařilo vybrat do 
pokladniček na území Horažďovic, Nepomuku a Kasejovic 
neuvěřitelných 569 736 Kč. Ten, kdo koledníky minul a rád by 
tuto celostátní sbírku podpořil, má možnost přispět online na 
www.trikralovasbirka.cz. Možnost tohoto daru bude aktivní až 
do 30.04.2024.

Celková vybraná částka byla zaslána na celorepublikové 
konto, odkud nám bude poměrná část peněz (65 %) opět 
vrácena s účelem podpořit charitní práci se seniory a zdravotně 
postiženými na Horažďovicku, Nepomucku a Kasejovicku 
(pečovatelská služba, domácí zdravotní péče a volnočasové 
aktivity) a projekt Občanská poradna v Nepomuku. Část peněz 
připadne na krizový fond pro lidi postižené přírodními živly. Ve 
spolupráci s Odborem sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ 
Horažďovice, Nepomuku a Městem Kasejovice budou vybrány 
a podpořeny sociálně slabé rodiny s dětmi a senioři. Současně 
podpoříme i Dětský domov Chanovice, aby mohl pro děti 
zakoupit vybavení na sportovní a volnočasové aktivity. 
Z Tříkrálové sbírky je v plánu poměrnou část finančních 
prostředků využít i na provoz sociálně integračního bytu 
a rozšíření skladu kompenzačních pomůcek.

Dalších 35 % výnosu sbírky bude rozděleno podle tohoto 
klíče:

- 15 % na podporu projektů Diecézní charity České 
Budějovice

- 10 % na humanitární pomoc, kterou poskytuje 
Diecézní charita České Budějovice v zahraničí

- 5 % na humanitární pomoc, kterou poskytuje Charita 
České republiky v ČR i v zahraničí

- 5 % na režijní náklady na pořádání sbírky v celé České 
republice

Chtěli bychom poděkovat především koledníkům a jejich 
doprovodům, kteří obětovali svůj volný čas pro dobrou věc 
a dále všem partnerům, u kterých bylo možné zanechat statické 
kasičky. 

Dále patří velký dík i starostům obcí a pracovníkům 
městských a obecních úřadů za zajištění nutné administrativy 
sbírky a samozřejmě všem dárcům, kteří koledníky uvítali ve 
svým domovech a podpořili Charitu. Děkujeme, že nám 
pomáháte pomáhat!

Za Charitu Horažďovice Lucie Oudová – PR pracovník 

KASEJOVICKO 
Bezděkov 5 088 Kč
Hradiště 4 720 Kč

Kasejovice 25 115 Kč
Kotouň 422 Kč

Nezdřev 7 889 Kč
Nová Ves 910 Kč
Oselce 1 926 Kč 
Řesanice 500 Kč 

Zahorčičky 1 680 Kč
CELKEM 48 250 Kč

Provádíme stavební a zednické práce:

- Demolice, sanace, opravy  
- Stavby plotů, opěrných zdí, příček, 
  základových desek
- Pokládku obrubníků, zámkové dlažby
  z kamene, obklady teras, chodníků apod. 
- Pokládku drenáží, žlabů, přípojky vody, 
  usazení šachet, vpustí, jímek
- Zateplování domů, lepidlo, štuk, fasádní 
  omítka
- Práce se dřevem a jiné práce
- Bagr + auto s kontejnerem k dispozici
- Zajišťujeme odvoz a dovoz  materiálu     
   

 Více info: tel: 725 882 700 nebo 
 e-mail: mjelen10@gmail.com

Poděkování 

Děkuji štědrému dárci za krmivo pro kočky, 
které mi nechal u vchodových dveří se 

vzkazem: „Děkuji, že se staráte i o kočky bez 
domova.”

                          Josef Švagr

Václav Šimůnek

OPRAVY OBUVI

  Kasejovice 295
Tel. 723 010 238
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byl rekordní!
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a v okolí Nepomucka 24. ročník Tříkrálové sbírky. Koledníci 
vyrazili do ulic s cílem požehnat vašim domovům a zároveň 
podpořit charitní práci u nejzranitelnějších skupin lidí. 

Do letošního ročníku Tříkrálové sbírky se zapojilo 
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Chtěli bychom poděkovat především koledníkům a jejich 
doprovodům, kteří obětovali svůj volný čas pro dobrou věc 
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MATEŘSKÁ ŠKOLA KASEJOVICE     
Veselá školka plná písniček 

a hrajících si  dětiček - „Soví školka”

Z
I

M
A

Únor
Čekání na pravou zimu, hry se 

sněhem a bruslení, když se čeká dlouho 
a marně, alespoň si společně říkáme: 
„Vločka zimním tichem padá, šeptá si: 
,,Jsem tak ráda, že letím do tak krásné 
země. Co víc si přát? Jenom se nesmím 
rozplakat.“

Hráli jsme si na Tři krále 
Vánoční čas uběhl jako voda a svátek 

Tří králů nám oznámil konec Vánoc. 
Celý týden jsme si hráli s novými dárky 
od Ježíška, stavěli jsme zámek pro krále, 
zpívali píseň My tři králové a těšili se na 
tříkrálové koledování.

D i v a d l o  O n d ř e j  s  p o h á d k o u 
Vikingové. Pohádka o Thorovi - 
Zlobrduchovi, princezně Free, Odinovi 
a obrech z Ledoříše. V pohádce jsme si 
zahráli a zapojovali jsme se do děje. Hrát 

v pohádce nás všechny baví, vystupování 
jsme si užívali.

Únor ťuká na dveře, masopust mu 
otevře

Společně se těšíme na masopustní 
veselí, tanec a zpěv. Vymýšlíme téma 
Maškarní veselice ve školce.

„Masopust, masopust,
 Popeleční středa,

 kdo nemá kožíšek, 
promrzne až běda.“                                                                                               

                                                                                
                                                                                                              
                              Ledvinová Ivana,                                                                                   
                   ředitelka mateřské školy

Ve středu 24. 1. 2024 k nám opět zavítalo herecké duo 
z divadla z Hradce Králové, které v kasejovickém kulturním 
centru předvedlo pro žáky ZŠ dvě úžasná představení.

Pro žáky prvního stupně sehráli „Africkou pohádku“. Žáci 
se zábavnou formou seznámili s postavou cestovatele 
a dobrodruha dr. Emila Holuba, který vyprávěl o svých 
zážitcích z cest po džunglích i pouštích afrického kontinentu, 
při kterých ho provázel věrný opičí kamarád Pepa. Společně 

bojovali proti lovci, který chtěl zvířata ulovit a prodat. Pohádka 
tak žáky upozornila na to, že ne všichni lidé jsou přáteli zvířat 
a že mnoho zvířat v Africe je zbytečně zabíjeno. Ale jako 
v každé pohádce i zde vše dobře dopadlo. Představení bylo 
poučné, veselé, plné překvapení i písniček.

Žáci 5. – 9. ročníku zhlédli divadelní představení s názvem 
Legenda V+W aneb Příběh Osvobozeného divadla, který byl 
souborem ukázek nejslavnějších divadelních her autorů Jiřího 
Voskovce a Jana Wericha. Herci žákům přiblížili nejzásadnější 
okamžiky života i kariéry těchto mistrů českého humoru. 
Odborný výklad doplnily chronologicky řazené úryvky dialogů 
a písní, dokumentující rozsah a význam tvorby Osvobozeného 
divadla a jeho vliv na vývoj českého divadla 20. století. Žáci se 
tak například seznámili s hrami jako je West pocket revue, 
Golem, Nebe na zemi či Fata Morgána, kde měl možnost 
účinkovat i dobrovolník z řad diváků.

Úsměvy žáků od začátku až po konec hereckých 
představení naznačovaly, jak fantastický výkon herci opět 
předvedli. Všem se obě představení velice líbila a už nyní se 
těšíme na další.

                                                    Mgr. Veronika Havlíková,

                                                        učitelka ZŠ Kasejovice 

Divadélko pro školy hrálo Africkou pohádku a Legendu V+W

Leden v kasejovické škole 

· V polovině ledna se pro žáky 6. a 7. třídy uskutečnila beseda s pracovníky Policie ČR z Obvodního 
oddělení Nepomuk.

· Žáci druhého stupně reprezentovali školu ve vědomostních soutěžích – matematické olympiádě 
a olympiádě z českého jazyka.

· Ve středu 24. ledna přijelo do Kasejovic Divadélko pro školy Hradec Králové s Africkou pohádkou 
a představením Legenda V+W.

· Další informace jsou k dispozici na webových stránkách školy www.zskasejovice.cz.

                                                                                                          Mgr. Štěpánka Löffelmannová, 
                                                                                                                    ředitelka ZŠ Kasejovice

Město Kasejovice  pořádá výtvarný tvořivý kurz

Desky na zápisník

ve středu 21. února 2024
od 17.30 hod. 

v klubovně Kulturně společenského centra 
Kasejovice

Vstupné dobrovolné.

Přineste si:  tavnou pistoli, krajky, stužky, 
knoflíky. 

Klub kasejovických žen pořádá a srdečně 
zve na 

Dětský maškarní bál

v sobotu 16. března 2024 od 14 hod. 
v sále Kulturně společenského centra  

Kasejovice 

Bohatá tombola.

Hudební doprovod p. Balog.
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Jak dobře znáte své město
 aneb rozhýbejte své mozkové závity

Díl 13. Školy na Kasejovicku II

Bezděkov
Samostatná škola v Bezděkově byla otevřena v září roku 

1875 pro děti z Bezděkova, Nezdřeva a Zahorčiček. Předtím 
musely děti docházet do školy v Kadově vzdálené okolo hodiny 
cesty, v zimě však byla často neschůdná.

Škola zatím neměla vlastní budovu, a tak si pronajímala 
místnost v hostinci pana Majera. Do školy chodilo 119 dětí. 
Školní budova byla otevřena roku 1878. Roku 1881 chodilo do 
školy rekordních 155 dětí. Roku 1945 jsou ve škole ubytováni 
takzvaní národní hosté a později američtí vojáci. Roku 1955 je 
provedena generální oprava.

 Ve školním roce 1971-72 je ve škole pouze 8 žáků a 
následkem toho je škola uzavřena. Nyní jsou v budově byty a 
kulturní sál.

Kotouň
Nejstarší zpráva o farní škole v Kotouni je už z roku 1618, 

školní jednotřídka se nacházela v malém domku čp. 2 východně 
od fary. Roku 1880 chodilo do školy 306 žáků. Nová školní 
budova byla postavena roku 1887 jako čtyřtřídní.

Následkem války poklesl počet žáků na polovinu. Roku 
1925 chodilo do školy 137 dětí. Koncem února 1945 se muselo 
vyučování přesunout do hostince pana Járy, protože bylo ve 
škole ubytováno přes 100 německých uprchlíků.

Ve školním roce 1975-76 se do první třídy zapsali pouze 
3 děti, a proto byla následujícího roku zrušena a děti byly 
převedeny do Kasejovic. Dnes je v budově 6 obecních bytů.

Kladrubce
V obci Kladrubce bylo povoleno okresní školní radou 

vyškolení z Budislavic a zřízení vlastní školy v roce 1896.  
Se stavbou se započalo v dubnu 1899 a rozpočet na stavbu činil 
6356 zlatých. První školní rok zasedlo do lavic 68 dětí. Roku 
1919 zasedlo 46 dětí. Roku 1934 se započalo se stavbou 
kabinetu a kuchyně.

První rok po válce zasedlo už jen 12 žáků. Škola byla 
uzavřena v červnu 1968.

V současnosti se zde nachází hostinec.

Kvíz:

Ze kterého roku pochází školní budova v Bezděkově?
a) 1878
b) 1875
c) 1919

Kde se nacházela původní škola v Kotouni?
a) v domě čp. 2
b) v budově fary
c) nelze určit

Kolik stála stavba školy v Kladrubcích?
a) 4057 grošů
b) 7843 stříbrných
c) 6356 zlatých
                                                                

                                                                 Matouš Nikl

Štáb Toulavé kamery natáčel 

v Kasejovicích

Toulavá kamera je 
jeden z nejsledovanějších 
pořadů České televize, 
jehož reportáže nás zvou 
n a  v ý l e t y  d o  m í s t 
známých a neznámých. 
Štáb Toulavé kamery 
v čele s  redaktorkou 
S v a t a v o u  P á t k o v o u 
zavítal ve čtvrtek 25. 
ledna také do Kasejovic. 
Cílem jeho natáčení se 
nejdříve stala drážní 
vodárna, špýchar, a poté 
i náměstí s kostelem sv. 

Jakuba s nově zrekonstruovanými výklenkovými kapličkami. Jaké to je 
stát před kamerou, okusil na vlastní kůži starosta města Václav Jakubčík, 
který se stal průvodcem štábu po Kasejovicích. Nakonec se štáb přesunul 
do bývalé Kratochvílovy cihelny, kde mu průvodkyní byla majitelka paní 
Marie Černá. Seznámila štáb s historií cihelny, která byla v loňském roce 
nominována Národním památkovým ústavem na cenu Patrimonium pro 
futuro. O fungování cihelny a výrobě cihel pak povyprávěl p. Josef Hulač. 

Štáb se u nás zdržel cca 3 hodiny a my už se můžeme těšit, až reportáž 
uvidíme v televizi. 

                                                                                                                                        

                                                                                                  -rkn-

Krmítko pro ptáčky

Je zima a venku je spousta ptáčků, kteří nemají, co 
do zobáčku. A jak pro ně vyrobit jednoduché krmítko 
z krabice od mléka nebo džusu, jsme si ukázali na 
prvním letošním tvořivém kurzu ve středu 17. ledna. 
Možná některé odradilo náledí a kluzké chodníky, ale 
přesto jsme se sešly a začaly tvořit. Byla to týmová 
rodinná spolupráce. Každá udělala něco – měřila, 
řezala, barvila nebo lepila. Na konci kurzu byla na 
stolech pěkná a originální krmítka. Tak snad z nich 
bude ptáčkům chutnat! A my se uvidíme příště při 
dalším tvoření.

                                                                                                                    

                                                       Marie Koutníková
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Otázka: Jak parkovat bez řidičského 

průkazu

Hlavně než začnu psát článek o parkování, je třeba se seznámit 
s problémem kde? Myslíte, že vjezdy do dvorů jsou dost široké na 
dnešní auta? Myslíte, že lidé v Kasejovicích jsou hloupí, nebo 
dělají naschvály? To je dost urážlivé a měla by zaznít omluva. 
Taková je holt situace, lidé prostě auta k životu potřebují. Ne každý 
může chodit do práce pěšky. A když Policie ČR bude rozdávat 
pokuty, tak lidé budou parkovat na místech, kde jim nehrozí 
nesmyslná opatření. Je pravda, že se dá parkovat lépe, ale je třeba 
vymyslet kde. Není ani pravda, že náklaďák na zpívání neměl 
místo. Stoupnul si přesně tam, kde měl. Pak mě ještě mrzí, že to 
neřeší sama obec, a neudělá místa tam, kde by to bylo možné. Za 
kostelem – cca 11 aut pro nedělní mši, i v kostelní ulici by šlo udělat 
7 – 10 míst na stání pro místní v ulici. Tím by ubylo aut na náměstí 
a byli by spokojení i lidé, kteří píšou do novin a nemají ani řidičský 
průkaz. Je třeba jednat s odborem dopravy a obcí, ne urážet 
obyvatele Kasejovic.

P. S.: Pokud uděláte parkovací automaty, tak založte městskou 
policii, aby měl kdo hlídat parkování!

                                                                                                                         

                                                                                                           

                                                                      Jaroslav Peroutka

Reakce redakce

Článek „Kasejovický kurz parkování“ vznikl na základě 
stížností adresovaných vedení města od obyvatel Kasejovicka na 
nemožnost zaparkovat na náměstí, ale i jinde ve městě, a dále pak 
stížností řidičů autobusů a pošty, údržby města atd. Neměl nikoho 
urazit, měl pouze vést k zamyšlení, jak se v Kasejovicích parkuje. 
Komu se tedy omlouvat? Těm, co si stěžují, že nemají, kde 
zaparkovat? Řidičům, co se nedostanou na zastávku? Nebo těm, co 
mají malá vrata a velká auta a parkují proto v rozporu s Vyhláškou? 
Vedení města zavolalo Policii ČR pouze jednou, a to za účelem 
další osvěty, co se týče parkování v obytných zónách. V souvislosti 
s peticí, kterou podali sami obyvatelé, se Policie na místo musí 
vracet opakovaně, tak jak jim to ukládá závěr ze šetření. Bohužel, 
dle ověřených informací, které redakce má, Policie přijela do této 
části města a pokutovala místní obyvatele na základě upozornění 
od jiných místních obyvatel. A ani vedení města a ani Kasejovické 
noviny s tím nemají nic společného.

Co se týče auta na Zpívání koled místo před KSC, kde obvykle 
stávalo, muselo stát u kostela. Místo mělo, ale co to stálo nervů! Od 
rána parkovalo před kostelem auto nejmenované značky a barvy. 
Odjelo a zase se vrátilo. Odjelo a zase se postavilo na stejné místo. 
Když odjelo potřetí, postavila jsem na jeho místo svoje auto, které 
tam zůstalo stát do té doby, než přijel řidič s náklaďákem. To, aby 
byla jistota, že tam to místo skutečně bude. 

Vedení města samozřejmě parkování řeší. Nechalo zpracovat 
studii na nová parkovací místa, mimo jiné i před kostelem. Bohužel 
udělat vše podle platné legislativy není otázka několika dnů. 

Proč by lidé přispívající do Kasejovických novin měli vlastnit 
řidičský průkaz? Máme ke každému příspěvku vyžadovat 
předložení řidičského průkazu, že ho jinak nezveřejníme? Nevím, 
co by tomu pisatelé příspěvků řekli.                                                                                                                                             

                                                                                                -rkn-

Nový rok na Kótě

Jako každoročně, i letos vyrazilo na Nový rok několik 
desítek lidí, včetně dětí a psů, na tradiční pochod na  Kótu 
628, aby se protáhlo a nadýchalo čerstvého vzduchu po 
probdělé silvestrovské noci. V cíli své cesty se mohli všichni 
občerstvit teplým čajem nebo něčím ostřejším z Polánecké 
pálenice a k tomu si opéct buřta na připraveném ohni. Pochod 
se stal již tradičním milým novoročním setkáním a věříme 
tomu, že to tak bude i v příštích letech. 

Děkujeme tímto, dobrovolným hasičům z Polánky, kteří 
jako každoročně připravili „občerstvovací stanici na 
Čihadle.”                                                                       -rkn-

I tak by se daly 
n a z v a t  b e s e d y  č i 
p ř e d n á š k y ,  k t e r é 
p o ř á d á  m ě s t o 
Kasejovice pro své 
občany. Podívat se do 
míst, kam se běžně na 
dovolenou nejezdí, 
a n e b o  n a o p a k 
připomenout si místa, 
kde jsme již byli. Takto 
jsme mohli 2. října 
2023 zavítat do Chile 
s p o l e č n ě  s  J i ř í m 
Kafkou, cestovatelem, 
jehož mottem je, že 
n ikdy  nen í  pozdě . 
S p o l e č n ě 
s  c e s t o v a t e l e m 
s hendikepem Jakubem 

Greschlem jsme se podívali do Finska. Jeho vyprávění nás 
zavedlo do finské Karélie a za polární kruh, povídali jsme si 
o sobech, medvědech i saunách. Petr Nazarov přijel 
s diaprojekcí o ostrově věčného jara, levád a magických hor, 
Madeiře, o měsíc později jsme se s ním vypravili na nedalekou 
Šumavu. Lenka a Václav Špillarovi přivezli do Kasejovic 
povídání o Guatemale, zemi Mayů a sopek. Zemi mezi dvěma 
oceány s úžasnou přírodou a milými lidmi. Všechny přednášky 
jsou plné nádherných fotek a vyprávění někdy i těžko 
uvěřitelných zážitků. 

V prosinci jsem se vypravili do historie. Od Vladimíra 
Šindeláře, ředitele Milevského muzea a dvojnásobného držitele 
Mezinárodní ceny Egona E. Kische za literaturu faktu, jsem se 
dověděli ledacos zajímavého o nejznámějších atentátech 
v dějinách Československa. V lednu nás navštívil etnograf 
Prácheňského muzea v Písku Jan Kouba s přednáškou 
nazvanou Příběhy Orlické přehrady. Kdo byli a jak žili voraři, 
jak vypadal život kolem řeky a jak se změnil se začátkem 
výstavby Orlické přehrady, jak se budovala přehrada a mosty. 
To vše jsme se mohli dovědět z několikahodinové přednášky.

A tak zveme všechny bez rozdílu věku, pojďte s námi 
cestovat do míst blízkých i vzdálených. A pro ty, které neláká 
cestování ani historie, máme připravené i další témata, např. 
módu, bylinky, apod. A pokud Vás přece jen žádné téma 
neoslovilo, přivítáme i náměty, co by Vás třeba zajímalo.   

                                                                                                                           

                                                           Marie Koutníková

Kasejovické cesty za poznáním

Město Kasejovice zve nejen ženy na besedu 
se stylistkou a vizážistkou

 Danou Beranovou

Styl je věčný, zatímco móda pomíjí 

v pondělí 11. března 2024 od 17 hod.
 v Kulturně společenském centru Kasejovice

Vstupné 50 Kč

Jak rychle sestavit zajímavý outfit a jak 
kombinovat různé části oblečení. Jaké barvy 

jsou ty vaše a jak je kombinovat. Jak se správně 
obléci a jaké vybrat doplňky pro různé 

příležitosti. Jaká je optimální skladba vašeho 
šatníku, tak aby se dala jednoduše kombinovat. 

Jaké doplňky dokážou podtrhnout vaši 
osobnost. Jaký střih oblečení zvolit pro váš typ 

postavy,...

Dana Beranová je expertkou v oblasti 
stylingu, vizáže a image poradenství pro 

renomované časopisy (JOY, Story, Svět ženy,..), 
kde vytváří modní fashion, proměny čtenářek i 

focení celebrit.
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15.2. 2024, příští číslo Kasejovických novin vyjde 15. 3. 2024. Příjem příspěvků do KN č. 3/2024 do 29.2. 2024.                                         
—

— Prodám palivo - štípané dříví různé délky, cena dohodou, 
odřezky z pily, cena 278 Kč/prm, stavební řezivo, cena 
dohodou. Tel: 607 816 548

— Pronajmu byt 2 + kk v Kasejovicích pouze serioznímu 
zájemci. Tel: 776 384 530.

— Pronajmu útulný dům s udržovanou zahradou, 
zahradním domkem a pergolou pro pohodlné venkovní 
posezení 3+1+(chodba+předsíň+komora+sklep+půda). 
Dům je v Kasejovicích, v dobrém stavu a vybaven. 

      Tel: 775 861 561
— Koupím hoblovku srovnávačku se spodním protahem, 

tesařský hoblík na 380 V, řetězovou dlabačku, lištovou 
sekačku MFku či bubnovku na sena. Tel. 703 680 317

— Koupím frézu Tera Vari systém Honda MF 70 
s příslušenstvím i v horším stavu, cirkulárku s podavačem, 
lešení haki. Tel.  737 163 425.

— Prodám palivové dřevo, smrk, rovnané neštípané v délkách 
1 m – cena 900,- Kč/PRM, štípané sypané v délkách polen 
dle dohody – cena 1 200,- Kč/PRM. Doprava do 30 km od 
Kasejovic možná. Tel: +420 606 283 350. 

— Koupím lištovou sekačku Mf 70 nebo bubnovou na 
vysokou trávu či nějaký komplet frézu s nářadím, lešení 
haki a hoblovku. Tel: 603 429 372 

— Prodám větší množství knih - thrilery, detektivky, válečné. 
Cena 20 - 100 Kč/ks. Při větším odběru sleva. Knihy jsou 
v dobrém stavu, 1x přečtené. Tel. 603 701 357. Kasejovice

— Prodám palivové dřevo, délka 1 m. Tel: 603 393 517.

Inzerce

Nové knihy:
&  Sheryl Browneová: Vzorná chůva
&  Jaroslava Černá: Doktor Jesenius
&  Václav Gruber: Z tebe peklo ráj
&  Jiří Kolbaba: 6 kontinentů - příběhy z cest
&  František Niedl: Útěk do pekel 
&  James Patterson: Vadí, nevadí
&  Sarah Penner: Zmizelá apatykářka
&  Rebeca Serleová: Jedno italské léto
&  Kristýna Trpková: Rozsudek smrti

Výpůjční doba: Po 8-13 hod, Út 12-17 hod.
Tel. 602 429 346, email: knihovna@kasejovice.cz

Informace z kasejovické knihovny


